



## List of Nominees for BOD

## قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

### 1. Mr. Omar bin Ahmed bin Abdullah Mahfoodh Al-sheikh, Chairman

Mr. Omar bin Ahmed bin Abdullah Mahfoodh Al-Sheikh holds MBA from the University of Southern Colorado, United States of America. He also holds bachelor's degree of business administration from the same the university. Mr. Omar held the position of finance manager in Al-Shanfari & Co. from 2001 to 2013 and is currently serving as the Deputy CEO of Dhofar Insurance Company SAOG and is a Board Member of Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG., and Oman Vegetable Oils and Derivatives Company LLC, And a member of the Board of Directors of the Omani Insurance Association

### 1. الفاضل / عمر بن أحمد بن عبد الله محفوظ الشيخ - رئيس مجلس الإدارة

يحمل الفاضل عمر بن أحمد بن عبد الله الشيخ شهادة درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة كولورادور الجنوبية في الولايات المتحدة الأمريكية كما أنه حاصل على شهادة بكالوريوس العلوم في إدارة الأعمال من نفس الجامعة. وشغل الفاضل عمر منصب المدير المالي لشركة الشنفرى وشركاه منذ العام ٢٠٠١ إلى عام ٢٠١٣، كما يشغل حالياً منصب نائب الرئيس التنفيذي لشركة ظفار للتأمين (ش م ع ع)، وعضو مجلس إدارة شركة ظفار الدولية للتنمية وللإستثمار (ش.م.ع.ع)، والشركة العمانية للزيوت النباتية ومشتقاتها، وعضو مجلس إدارة الجمعية العمانية للتأمين .

### 2. Eng. Abdul Qadir bin Ahmed Alawi Al-Haddad -Deputy Chairman

He holds a Higher Diploma in Civil Engineering from Hatfield University, UK, and an MBA from the United Kingdom. He worked as technical affairs director for water and director general of water at the Office of the Minister of State and Governor of Dhofar and Deputy Mayor of Dhofar Municipality and he is turned on as well the position of Governor of Mir bat in Dhofar Governorate until his retirement in 2022

### 2. المهندس / عبدالقادر بن أحمد بن علوي الحداد - نائب رئيس مجلس الإدارة

حاصل على دبلوم عالي في الهندسة المدنية من جامعة هاتفيلد بالمملكة المتحدة وماجستير إدارة أعمال من المملكة المتحدة. عمل كمدير الشؤون الفنية للمياه ومدير عام المياه بمكتب وزير الدولة ومحافظ ظفار ونائب رئيس بلدية ظفار وشغل كذلك منصب والي ولاية مرباط في محافظة ظفار حتى تقاعد عام ٢٠٢٢م.



**3. Sheikh. Abdullah bin Ahmed Bakheet Al Shanfari - Board Member** – **الشيخ / عبدالله بن أحمد بن بخيت الشنفري - عضو مجلس الإدارة**

He obtained a general diploma from UK in 1979 and an accounting diploma in 1981. He held various positions in the Ministry of Oil and Minerals during the period from 1973 to 1985 and worked as deputy financial controller at Oman Oil Refinery from 1985 to 1991. He is the chairman of Al-Haffa Al-Ahlia Co., board member of Dhofar University and board member and in charge of Salalah operations in Al-Shanfari Group of Companies as well as member of the Municipal Affairs Committee of the Wilayat of Salalah

حاصل على دبلوم عام من المملكة المتحدة عام ١٩٧٩ ودبلوم محاسبة عام ١٩٨١م ، تقلد عدة مناصب في وزارة النفط والمعادن في الفترة ١٩٧٣م إلى ١٩٨٥م وشغل منصب نائب المراقب المالي بمصفاة نفط عمان في الفترة من ١٩٨٥م إلى ١٩٩١م . وهو رئيس مجلس الإدارة في شركة الحافة الأهلية وعضو مجلس الإدارة في جامعة ظفار وعضو مجلس الإدارة ومسؤول عمليات صلالة في مجموعة شركات الشنفري وكذلك عضو لجنة الشؤون البلدية لولاية صلالة .

**4. Hon Sheikh. Mustafa bin Abdul Qadir Salim Al Ghassani - Board Member** – **الشيخ المكرم / مصطفى بن عبدالقادر بن سالم الغساني - عضو مجلس الإدارة**

He holds a Bachelor of Business Administration from the Institute for Higher Studies in Tunisia. He worked in the Ministry of Information as a television program author with an experience extended for 26 years. He is currently working in the field of entrepreneurship and State Council member. He is the board member of Dhofar Beverage Co. and board member of Dhofar University. and Member of the Board of Directors of the Omani-Chinese Friendship Association

حاصل على بكالوريوس إدارة أعمال من المعهد الخاص للدراسات العليا بتونس، عمل بوزارة الإعلام كمعد برامج تلفزيونية بخبرة امتدت إلى ٢٦ عام ، ويعمل حالياً في مجال الأعمال الحره وعضو مكرم بمجلس الدولة وهو عضو مجلس إدارة شركة ظفار للمرطبات وعضو مجلس إدارة جامعة ظفار ، وعضو مجلس إدارة جمعية الصداقة العمانية الصينية .



5. **Sheikh. Majeed bin Mohammed Faraj Al -Rawas - Board Member** الشيخ / مجيد بن محمد بن فرج الرواس - عضو مجلس الإدارة

He holds a Bachelor of Arts in history from the University of Beirut and a higher diploma in the history section of the Higher Institute of Research in Cairo in 1990. He has 35 years of experience in the field of administrative, financial and professional work in media field and the last job of a media advisor to the minister -at Ministry of Information (retired). He is currently the deputy chairman of Oman International Investment Co. and chairman of Oman Integrated Logistics Co.

حاصل على ليسانس آداب في التاريخ من جامعة بيروت ١٩٨٧م ودبلوم عالي في قسم التاريخ من معهد البحوث العالي بالقاهرة ١٩٩٠م ، له خبرة ٣٥ عام في مجال العمل الإداري والمالي والمهني في مجال الإعلام ، وأخر وظيفة مستشار إعلامي للوزير - بوزارة الإعلام (متقاعد) . ويشغل حالياً نائب مجلس الإدارة في الشركة الدولية العمانية للاستثمار ورئيس مجلس الإدارة للشركة العمانية للخدمات اللوجستية المتكامله .

6. **Sheikh. Ali bin Naji bin Mohsin Al Yafie - Board Member** الشيخ / علي بن ناجي بن محسن اليافي - عضو مجلس الإدارة

He holds a Bachelor of Law and is working as director of the Office of joint Inspection Team of the Directorate General of Ministry of Labour in Dhofar

حاصل على بكالوريوس القانون ويعمل مدير مكتب فريق التفتيش المشترك بوزارة العمل بظفار .

7. **Mr. Hussein bin Ali bin Ahmed Al-Haddad - Board Member** الفاضل / حسين بن علي بن أحمد الحداد - عضو مجلس الإدارة

He holds a secondary school certificate. He worked as a financial broker during the period from 2008 - 2011 and completed the seventh series program as well as basic and technical financial analysis program. He is currently an employee of First Abu Dhabi Bank

حاصل على شهادة الثانويه وقد عمل وسيطاً مالياً في الفترة من ٢٠٠٨م - ٢٠١١م حيث أكمل برنامج السلسلة السابعة وكذلك برنامج التحليل المالي الأساسي والفني ويعمل حالياً موظفاً ببنك أبوظبي الأول.

**Salim Aqeel Ahmed Al- Hadi**

**General Manager**



**سالم بن عقيل بن أحمد الهادي**

**المدير العام**